



REQUEST FOR WITHDRAWAL FROM THE UNIVERSITY

To the student: Before completing this form you should read the Regulations Concerning Withdrawal which are printed below and on the back of this page. You must sign the certification indicating that you understand the regulations. Then fill in the information requested and obtain signatures in the order stated. To obtain the Librarian's signature, you should first submit your Library card. Finally, return this form and your University Identification Card to the Office of the Registrar.

Name: _____ University No. _____

Department: _____ Year: _____ Date: _____

Reasons for withdrawal: _____

The above named student has requested permission to withdraw from the University. Has the student completed all obligations to you? If yes, check and sign; if not, write the obligations in the space provided and sign. Thank you for your assistance and cooperation.

1. Advisor _____ Yes () No ()
2. Department Chairperson _____ Yes () No ()
3. Dean of the Faculty _____ Yes () No ()
4. Librarian _____ Yes () No ()
5. Finance Office _____ Yes () No ()

Obligations not met by student: _____

For Registrar's Office Use Only

Has student signed Certificate of Understanding? _____

Has student identification card been returned? _____

Grade: _____ W _____ WF

Comment: _____

Academic Vice President

Date

In Computer: _____

Date: _____

REGULATIONS CONCERNING WITHDRAWAL FROM BETHLEHEM UNIVERSITY

I. ACADEMIC REGULATIONS

1. Students may officially withdraw from the University before the end of the seventh full week of classes. They must complete the appropriate form in the Office of the Registrar. If done in the first two weeks of the semester, the courses will not be recorded on their transcript. If done after the second week, they will receive a grade of W for all courses.
2. After the seventh full week of classes, official withdrawal from the University with the grade of W is only possible if the reasons for withdrawal are beyond the control of the student as approved by the Academic Vice President.
3. Students who officially withdraw are not guaranteed readmission to the University. Students who are on academic probation at the time of their withdrawal are less likely to be permitted to return than those who are in good standing academically. If readmitted, the student will be subject to the regulations in effect at the time of readmission.
4. Students who leave the University, but who do not officially withdraw from the University as noted above, will receive WF grades in all courses and thus be dismissed from the University, prohibiting application for readmission.

II. REFUND POLICY

Tuition refunds will be made, as noted below, to students who officially withdraw from the University provided (1) the student requests the refund at the time of withdrawal; and (2) the student turns in his/her identification card.

<u>Time of Withdrawal:</u>	<u>Tuition Only</u>
1. Prior to the 1st day of class	Full Refund
2. During 1 st or 2 nd week of class	75% Refund
3. During 3 rd or 4 th week of class	50% Refund
4. After the 4 th week of class	No Refund

Notes: 1-For students enrolling in the University for the first time, tuition and fees are non-refundable regardless of the time of the withdrawal.

2-Students must pay all outstanding tuition before withdrawal.

3-Students withdrawing from the university with an unpaid balance must make arrangement with the finance office.

4-Refund amount is based on the full tuition owed and not on partial payments made by the time of withdrawal.

5-Registration and other fees are not included in the refund.

Certification: I have read the regulations and I understand them.

Student Signature

قوانين الانسحاب من جامعة بيت لحم

الانسحاب:-

1. يجوز للطلبة الانسحاب رسمياً من الجامعة قبل نهاية الأسبوع السابع من الدراسة. ويجب عليهم ان يملأوا النموذج الخاص في مكتب التسجيل. وإذا جرى ذلك في أول أسبوعين من الفصل فلن تسجل المساقات على جدول العلامات. أما إذا جرى الانسحاب بعد الأسبوع الثاني فيحتسب للمنسحب درجة W لجميع المساقات.
2. وبعد الأسبوع السابع من الدراسة فإن الانسحاب من الجامعة بدرجة W يسمح به إذا كانت أسباب الانسحاب فوق طاقة الطالب، ومقبولة لدى النائب الأكاديمي لرئيس الجامعة.
3. إن عودة الطلبة الذين ينسحبون رسمياً غير مضمونة الا للذين يتمتعون بوضع أكاديمي جيد . كما أنه من المستبعد ان يتم السماح للطلبة المنسحبون والذين هم تحت التجربة بالعودة الى الجامعة. وإذا أعيد قبول الطالب، تنطبق عليه تعليمات القبول السارية المفعول عن قبوله.
4. الطلبة الذين لا ينسحبون من الجامعة انسحاباً رسمياً كما هو مبين سابقاً تسجل لهم درجة WF لجميع المساقات. ومما يسبب فصلهم من الجامعة ويحظر عليهم تقديم طلب لاعادة الالتحاق بالجامعة.

استرجاع الرسوم:-

تعاد الأقساط الى الطلبة الذين ينسحبون رسمياً من الجامعة كما هو مبين أدناه شريطة:

1. أن يتقدم الطالب بطلب لاسترجاع الأقساط عند الانسحاب.
2. أن يعيد بطاقته الجامعية .

الأقساط المستردة

فترة الانسحاب

- 1- قبل ابتداء أول أيام الدراسة كامل الأقساط.
- 2- خلال الأسبوعين الأول أو الثاني من الدراسة 75% من الأقساط.
- 3- خلال الأسبوعين الثالث أو الرابع من الدراسة 50% من الأقساط.
- 4- بعد الأسبوع الرابع من الدراسة لا يعاد شيء.

ملاحظات:

- 1- الرسوم والأقساط الجامعية غير مستردة عند الانسحاب للطلبة الجدد بغض النظر عن الفترة التي تم فيها الانسحاب.
- 2- على الطلبة تسديد الأرصدة المتبقية عليهم قبل البدء بإجراء الانسحاب.
- 3- على الطلبة المنسحبين من الجامعة والذين لم يسددوا كافة التزاماتهم المالية أن يراجعوا المكتب المالي لترتيب دفع ما تبقى عليهم.
- 4-نسبة المبلغ المسترد عند الانسحاب تحسب على مبلغ القسط الكامل وليس على مبلغ الدفعات الجزئية من القسط.
- 5-الرسوم الجامعية غير مستردة عند الانسحاب.

الإمضاء: